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خبر

جامعه دینی یا حکومت دینی
وجود  بارز  های  نشانه  از 
دینداری در یک جامعه می 
اجتماعی  اخلاق  به  توان 
اشاره کرد. همان چیزی که 
به عنوان مدنیت می شناسیم. 
همان که در ادبیات مذهبی 
زیربنای امربه معروف و نهی 
از منکر است. قطعا ایرانیانی که چهل سال پیش برآشفتند و 
خواستار براندازی نظامی شدند که بر جامعه حاکم بود دلایلی 

برای این خواسته جمعی داشتند.
یکی از این مطالبات برقراری اخلاق و ادب در جامعه ای 
بود که به تعبیر انقلابیون آن روز رو به انحطاط می رفت.  و 
بهترین گزینه برای این امر را بنیان گذاردن حکومتی می 
دانستند که اصول اخلاقی را در جامعه گسترش دهد و چه 

حکومتی بهتر از حکومت دینی.
امروز اما با وجود حضور حکومت اسلامی در جامعه ایرانی 
و اهمیت دادن حکومت به اصول اسلامی و اخلاقی و با 
وجود رهبری و ائمه جمعه و مراجع گرانقدر و دولتمردان 
و وکلای مجلس که چه در سخنرانی ها چه در دستورات 
و چه در بخشنامه ها رواج اخلاق را در جامعه گوشزد می 
کنند اما متاسفانه جامعه ما رنگ اخلاقی شایسته ای ندارد. بی 
احترامی به قانون، مشاجرات لفظی و فیزیکی، تحمل ناپذیری 
اجتماعی، کثرت عصبیت، و بسیاری ناهنجاری های روحی 
و روانی نشان از جامعه ای دارد که دین در آن بیشتر شکل 
ظاهری به خود گرفته و باطن دلهای افراد دغدغه های دیگری 
را به خود دارد. این که چه کار باید کرد تا این همه به هم 
ریختگی سر و سامان یابد مساله ایست که به همت حکومت 
و همراهی جامعه وابسته است. اما آنچه بدیهی است جامعه ای 
با پشتوانه فرهنگی ایرانی اسلامی که از بزرگان و اندیشمندان 
پرمایه برخوردار است و هزاران هزار جلد کتاب در خود دارد 
شایسته آرامشی است که امروز شاهدش نیستیم و اگر فراهم 
شود مقدمات ترقی هرچه بیشتر کشور را فراهم خواهد آورد.

یادداشت

تصمیم  شنبه  سه  روز  اروپا  اتحادیه 
 9 و  عربی  متحده  امارات  نام  گرفت 
فرار  بهشت  عنوان  به  را  دیگر  کشور 
مالیاتی و پولشویی، به فهرست سیاه این 

نهاد بیافزاید.
یانیه کمیسیون اروپا به عنوان بازوی 
نام  افزاید:  می  اروپا  اتحادیه  اجرایی 
کشورهای آروبا، باربادوس، بلیز، برمودا، 
امارات  عمان،  مارشال،  جزایر  فیجی، 
به  دومینیکا  و  وانوآتو  عربی،  متحده 
عضو  پنج  که  پیشین  سیاه  فهرست 

داشت، افزوده شده است. 
برخی  مخالفت  رغم  به  امارات  نام 

کشورهای نیرومند عضو مانند ایتالیا در 
این فهرست قرار گرفته است.

این فهرست که اکنون نام 15کشور را 

در برگرفته است، برای نخستین بار در 
سال 2017 و در پی افشا و انتشار چند 
مالی  رسوایی  و  فساد  گسترده  طرح 

پاناما ولوکسلیکس تهیه  اوراق  مانند 
پیش  در  به  را  اروپا  اتحادیه  که  شد 
گرفتن اقدامات و تدابیر بیشتر برای 
شرکت  توسط  فرارمالیاتی  با  مبارزه 
های چند ملیتی و ثروتمندان به منظور 
پرهیز از پرداخت مبالغ کلان مالیاتی، 

وادار کرد. 
همچنین نام کشورهای دیگر در صورتی 
را  مالیاتی  فرار  امکان  آنها  قوانین  که 
فراهم کند، در آینده به این فهرست 
افزوده خواهد شد و چنانچه در قوانین 
این  از  کنند،  اجرا  اصلاحاتی  خود 

فهرست حذف خواهند شد.

امارات در فهرست سیاه اتحادیه اروپا قرار گرفت

معاون هماهنگی امورعمرانی
 استانداری البرز:

توسعه گردشگری زمینه ساز رونق 
اقتصادی استان است

معاون هماهنگی امورعمرانی استانداری البرز گفت: توسعه 
گردشگری زمینه ساز رونق اقتصادی است از این رو استان 
البرز با چنین قابلیت هایی می تواند نبض تپنده گردشگری 
و بستر قابل اعتماد و اتکایی برای بخش خصوصی جهت 

سرمایه گذاری باشد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
استانداری البرز، مهندس علی درویش پور طی نشستی با 
مدیر کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری با بیان 
اینکه البرز را به زیبایی های کم نظیر، شرایط اقلیمی ممتاز، 
منابع آبی منحصر بفرد، رونق صنعت و خاک حاصلخیزش 
می شناسند، افزود: این استان ظرفیت های ارزشمندی در 

حوزه گردشگری، صنایع دستی و میراث فرهنگی دارد.
وی ادامه داد: البرز با طالقان زیبا با طبیعت بکر و رودخانه 
های پرآب، ساوجبلاغ از شهر تا تک تک روستا ها و تپه های 
تاریخی که بیش از 7 هزار سال قدمت دارد، اشتهارد با دشت 
های بی نظیر که بهترین موقعیت را برای رصد ستارگان، نظر 
آباد سرشار از ذوق وهنر با محوطه 9 هزار ساله ازبکی که 
خشتی از آن در مقر سازمان ملل نگهداری می شود، فردیس 
که بیش از مساحتش آثار و ابنیه تاریخی دارد و کرج که از 

گذشته به نگین سبز شهرت دارد، در کشور شهره است.
درویش پور گفت: وجود تمامی این ظرفیت های طبیعی بیانگر 
این است که ما می توانیم منطقه را به عنوان یک فرصت و 

قطب گردشگری با جاذبه های کم نظیر معرفی کنیم.

خبر

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
البرز بیان کرد: طبق تشخیص دادسرا 
نیز  ما  و  این موضوع کیفری نیست 
این  شاکیان  به  را  لازم  های  توصیه 

پرونده کرده ایم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
خبرگزاری فارس، حاجی رضا شاکرمی 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
البرز در گفتگویی گفت: افرادی که در 
دهکده آبی فارس سرمایه گذاری کرده 

اند پرونده مربوطه را در دادگاه تشکیل 
دادند و بررسی های لازم انجام شد.

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
البرز بیان کرد: طبق تشخیص دادسرا 
نیز  ما  و  این موضوع کیفری نیست 
این  شاکیان  به  را  لازم  های  توصیه 

پرونده کرده ایم.
و  شاکیان  به  کرد:  اضافه  شاکرمی 
پرونده  تشکیل  به  اقدام  که  افرادی 
برای  شد  توصیه  بودند  کرده 

بازپس گیری مطالبات خود لازم است 
از طریق  حقوقی اقدام کنند.

در  سوژه  این  که  است  ذکر  به  لازم 

روزهای آینده به صورت گسترده تری 
دنبال  فارس  خبرگزاری  جانب  از 

خواهد شد.

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز:

طبق تشخیص دادسرا پرونده 
پارک آبی فارس کیفری نیست

آیین اختتامیه اولین جشنواره »البرز 
بانو« با حضور جمع کثیری از بانوان 
شرکت کننده در این جشنواره صبح 
اجتماعات  سالن  در  گذشته  روز 
برگزار  کرج  در  استاندارد  موسسه 
شد. این جشنواره که با هدف تولید 
برگزار شد،  محتوای مجازی مناسب 
شاخص  و  موفق  زنان  دستاوردهای 
استان به نمایش درآمد و مجموعا 84 
اثر به دبیرخانه این جشنواره ارسال شد 
که از این تعداد »15« اثر به عنوان آثار 
نمونه و برتر معرفی شدند که در این 
و  بازیگران  از  کریمی«  »هانیه  میان 
کارگردانان شناخته شده و مطرح تئاتر 
در کرج یکی از برگزیدگان اصلی در 
بخش »هنا بانو« بود که طی گفتگویی 
گفت:  هوادار«  »دنیای  به  کوتاه 
بانوان   های  دغدغه  که  هاست  مدت 
برایم اهمیت بسیاری دارد. متاسفانه 
در کشور ما هنوز هم هستند کسانی 
که با نگاهی دمده و ضد زن و فراتر از 
آن »ضد انسانی« تفکرات کهنه شان را 
رواج می دهند و جشنواره البرز بانو نیز 
فرصتی بود تا به دغدغه همیشگی ام 

یعنی پرداخت به حقوق و ارزش والای 
بانوان کشورم بپردازم.

ساخت  مراحل  خصوص  در  وی 
تک  کرد:  عنوان  »زن«  کوتاه  فیلم 
تک لحظات این فیلم از دل برآمده 
و به همین دلیل هم بر دل نشسته 
است. فیلم با روایتی مستندگونه در 
ایشان  است.  فلاحی  ماهرخ  مورد 
فارغ التحصیل کارشناسی ارشد علوم 
در  ها  سال  و  است  زبان  و  تربیتی 
این رشته ها تدریس کرده است. در 
همان سال های تدریسش به عنوان 
یکی از دبیران برتر زبان برگزیده عازم 
کشورهای آمریکا و اسپانیا شد تا دوره 
خاص آموزش نابینایان با خط بریل را 
بیاموزد. بعد از گذراندن این دوره های 
آموزشی بود که به همراه همکارانش 
خط بریل را به صورت لاتین آموختند 
و برای نخستین بار در ایران بر الفبای 
شاید  البته  و  کردند  پیاده  فارسی 
برای  ایشان  از نکات دیگر  تر  جالب 
اولین بار موفق شدند تا لقاح مصنوعی 

را به ایران بیاورند!
کریمی ادامه داد: گفتنی ها از این بانوی 

ارزشمند بسیار است و اما مدت این 
فیلم 10 دقیقه است و سعی کردم در 
این اثر نگاهی متفاوت تر از نگاه حاکم 
بر ماجرای حقوق بانوان داشته باشم و 
بر دام کلیشه های یکنواخت نیافتم. 
جالب است بدانید که کاراکترها غالبا در 
خلل صحبت هایی که مطرح می کنند 
در جریان این نیستند که این ها برای 
یک »فیلم« صورت گرفته و از این رو 
فیلم من کاملا مستند است و قصه 
کاراکتر  معرفی  با  موازی  بصورت  آن 
ارزشمندی چون بانو »ماهرخ فلاحی« 
و تحصیلات بالا، خدمات ارزشمند و 

کارهای مهم او پیش می رود. 
هانیه کریمی در مورد فعالیت های 
آتی اش به »دنیای هوادار« گفت: پس 
از »زن« دوست دارم به سمت دغدغه 

و نگاهی که به سمت و سوی محیط 
زیست دارم پیش بروم و آثار بعدی ام 
با مضامینی چون حراست و نگهداری 
از این نعمت ارزشمندی که در اختیار 
ماست بپردازم که متاسفانه بیش از 
هرچیز دیگری نسبت به آن ناسپاسی 

می کنیم!
وی در پایان گفت: فیلم من در نگاه اول 
ممکن است ضد مرد به نظر برسد اما 
اصلا اینگونه نیست چرا که خود من هم 
چنین عقیده ای ندارم؛ بلکه به نظرم 
تمام تصاویری که می بینیم بخشی از 
واقعیت های موجود در تفکر و عمل 
برخی از هموطنان ماست. در نهایت هم 
از تمام کسانی که در تمام مراحل تولید 
همراه من بودند به ویژه همسر عزیزم 

»مجید کوچکی« تشکر می کنم.

گفتگوی »دنیای هوادار« با کارگردان برگزیده
جشنواره البرز بانو؛

هانیه کریمی: نگاه دمده و ضد زن 
هنوز هم رواج دارد

علی  ساجدی

 »هانیه کریمی« و »مجید کوچکی« در اختتامیه جشنواره فیلم های موبایلی البرز بانو
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3 اقتصادی

جستجو  های  موتور  برای  را  خود  سایت   )1
بهینه سازی کنید

هر وبمستری وظیفه دارد که سایت خود را در برابر 
موتورهای جستجو بهینه کند. لذا برای تحقق این هدف، 
باید به استفاده از کلمات کلیدی، بک لینک ها و دیگر 
موارد مهمی که در سئو استفاده می شود، توجه نمائید.

2( از شبکه های اجتماعی استفاده کنید
امروزه اهمیت شبکه های اجتماعی در جذب مخاطب 
بسیار همه گیر شده است، حتما برای سایت خود یک 
صفحه فیس بوک و توئیتر ایجاد کنید و در آنها علاوه بر 
انتشار مقالات سایت خود، با کاربران تعامل داشته باشید.

3( سایت را به طور منظم آپدیت نمائید
سعی کنید سایت خود را در بازه های زمانی منظم 
بروزرسانی کنید، به عنوان مثال سعی کنید مثلا هر 
دو روز یکبار سایت خود را آپدیت نمائید، اینطور نباشد 
که یک روز آپدیت کنید و یک هفته سایت خود را 

آپدیت نکنید! انجام این کار علاوه بر این که کاربران را 
جذب می کنید، موتورهای جستجو نیز به شما علاقه 
مند می شوند ؛ موتورهای جستجو سایت های منظم 

را دوست دارند.

4( از  Bookmark ها استفاده نمائید
برای  بزرگ  گامی  بوک مارک  سایت های  ار  استفاده 
سایت های  از  کنید  سعی  باشد،  می  بازدید  افزایش 
همچون www.delicious.com  و دیگر سایت های 

محبوب در این زمینه بهره مند شوید.

5( با سایت های مرتبط با محتوای سایت خود 
تبادل لینک کنید

تبادل لینک با سایت هایی که مرتبط با حوزه کاری 
سایت شما هستند، گام مهم دیگری در امر افزایش 
ترافیک سایت می باشد ولی این را هم بدانید که از سایت 
های همسایه زیاد لینک دریافت نکنید. این امر باید با 

استراتژی قدرتمندی دنبال شود.

خود  سایت  تبلیغ  برای  فرصتی  هر  از   )6
استفاده کنید

یکی از راههای ارتقا ترافیک سایت، تبلیغات است. تلاش 
کنید همواره از تبلیغات سایت خود در سایت های آگهی 
  www.dmoz.com رایگان، دایرکتوری هایی همچون

و دیگر موارد از این قبیل استفاده نمائید.

7( تولید یک محصول یا خدمتی رایگان
سعی کنید در صورت امکان یک خدمتی منحصر به 
فرد یا یک محصول یا یک کتاب ارزشمند را در سایت 
خود به صورت رایگان به اشتراک کاربران قرار دهید، این 
کار باعث تحکیم اعتماد کاربران می شود و در نتیجه 

ترافیک شما افزایش پیدا خواهد کرد.

8( محتوای ویروسی تولید کنید
تلاش کنید گاهی اوقات محتوای شگفت انگیز منتشر 
کنید، محتوایی منتشر کنید که همانند یک ویروس، 
سراسر اینترنت را پر کند و یا به عبارتی دیگر دهان به 

دهان مقاله شما منتشر شود ،به عنوان مثال منتشر کردن 
محتوایی که امروزه بازار گرمی را دارد مثلا” الگوریتم 

گوگل آپدیت شد”، نوعی محتوای ویروسی می باشد.

9( مردم را در شرایط آفلاین نیز بهره مند کنید
ارتقا تبلیغات به صورت آفلاین و بدون اینترنت امروزه 
کمی فراموش شده است ولی این کار بسیار ارزنده می 
باشد، شما می توانید با چاپ کارت ویزیت، تراکت، فروش 
تی شرت با لوگوی شرکت خود و مواردی از این قبیل می 

توانید ترافیک سایت خود را شدیدا افزایش دهید.

10( آدرس سایت را در امضای خود درج کنید
فرض کنید که شما در فروم های مختلف )تالارهای 
گفتمان( زیادی شرکت می کنید، اگر همواره آدرس 
سایت شما در امضای شما درج شده باشد، زمانی که 
شما در فروم ها شرکت نمائید، آدرش سایت شما نیز به 
نمایش خواهد درآمد و این کار یکی دیگر از مهمترین 

راه های افزایش بازدید می باشد.

10 اقدام کلیدی برای افزایش رایگان ترافیک وب  سایت
به طور کلی معنای ترافیک با دو مفهوم متفاوت به کار برده می شود. معنای اول، میزان حجمی است که از طرف شرکت های ارائه دهنده خدمات اینترنت ارائه می شود. 
اما معنای دوم ترافیک به این معنا می باشد که چه حجم از اطلاعات سایت شما توسط بازدیدکنندگان دیده شده است و چه تعداد بازدیدکننده به سایت شما سر زده 

اند. این بازدید از سایت ممکن است بازدید از کل صفحات سایت شما باشد یا بازدید از یک صفحه مشخص.
افزایش ترافیک وب سایت یکی از مهمترین مسائلی است که اکثر وب مسترها به آن توجه ویژه ای دارند و قطعا اصلی ترین نکته ای که بیش از هر چیز دیگری مد نظر 
صاحبان کسب و کار و بازاریابان قرار دارد نیز، مشتری بیشتر است. در حوزه آنلاین نیز مشتری بیشتر، یعنی ترافیک بیشتر بر روی سایت و این قطعا یکی از اصلی 

ترین اهداف صاحبان کسب و کارهای آنلاین است.
بنابراین جذب ترافیک بیشتر و افزایش ترافیک وب سایت یکی از اساسی ترین مواردی است که قبل از شروع یک کسب و کار اینترنتی باید به آن اندیشیده و برای آن 
برنامه های ویژه ای داشته باشید. تنها داشتن یک وب سایت با ظاهر و محتوای عالی کافی نیست! شناساندن و معرفی آن به کاربران نیز یکی از اساسی ترین کارهاست. 
اگر به این امر اعتقادی ندارید شاید بهتر است برایتان مثالی بیاوریم؛ داشتن یک وب سایت با ظاهر و محتوای عالی بدون برنامه ای برای معرفی آن به مردم، درست مانند 

این است که یک فروشگاه مدرن با تعداد زیادی محصولات مفید احداث کنید، اما در وسطِ یک بیابان بی آب و علف!
اگر شما نیز می خواهید ترافیک وبسایت خود را به بهترین نحو و البته آن هم بصورت کاملا رایگان افزایش دهید، این مطلب را دنبال نمائید:

علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و تحلیل گر بازارسرمایه
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ورزشی

آزمون سخت سردار
ستاره ایرانی با گلزنی و درخشش خود از اهالی فوتبال 
دل می برد و تداوم این درخشش و افزایش سنگینی این 
مسئولیت فراملی، در کنار شادی و افتخار، برای خانواده 
بزرگ فوتبال ایران، دلهره و نگرانی هم در پی دارد.  آزمون 
هفته به هفته باشکوه تر و حرفه ای تر به نظر می رسد و در 
ایران  ابرستاره ای است که فوتبال  حال تبدیل شدن به 
دارد،  را  تولدش  لژیونرها مدت هاست حسرت  در سطح 
تماشایش  و  باشد  دنباله دار  او  ابرستاره ای که درخشش 
غم جام جهانی و جام ملت ها و المپیک های از دست رفته 
را یکجا از دل میلیون ها فوتبال دوست ایرانی بیرون کند.  
او  این روی گوشزد می شود که  از  آزمون سخت سردار 
در حال پوست اندازی است و شهرت و ثروت، مسئولیت 
اجتماعی تازه تعریف شده و محبوبیت ملی و فراملی او 
اگر روی ریل فوتبال حرفه ای نباشد برایش خطرناک است 
و برعکس، اگر نقشه راه داشته باشد، از او همان ابرستاره 

فوق حرفه ای فوتبال ایران را خواهد ساخت.
زنیت کار بزرگی کرد، موفق هم شد، خرید بازیکنی که 
بر سر چند راهی باشگاه های بزرگ انگلیسی، ایتالیایی و 
آلمانی بود، با مبلغی به ظاهر نجومی، اکنون برای زنیت 
فقط سود است و سود، گلزنی او در هر بازی و درخشش 
خیره کننده سردار تعداد هواداران رسمی زنیت را به روایت 
رسمی وب سایت این باشگاه در همین پنج هفته اخیر 
تا مرز 5.1 برابر افزایش داده تعداد هوادارانی که به رغم 
مشکلات اقتصادی بلیت کل فصل در بازی های خانگی 
را یکجا خریداری کرده اند، افزایش خیره کننده ای داشته 
است و سردار سهمی قابل توجه در این بازخوردهای با 
ارزش داشته است.  رمز موفقیت سردار می تواند حرکت در 
مسیر موفقیت در کمال آرامش باشد، معمولا تعامل سردار 
با رسانه ها مثبت و حرفه ای بوده و کمتر پیش آمده که بین 
او و خبرنگاران ایرانی یا روس مشکلی غیرمنطقی و حل 

ناشدنی پیش بیاید.
مارتین کاناوس، نویسنده آرژانتینی در گزارش بازی اخیر 
زنیت برابر تیم فوتبال یوفا، ضمن ستایش بازی زیبای 
بازیکن آرژانتینی این تیم)ریگونی( از بازی خوب سردار 
ایرانی هم نوشته و آورده است: کار گروهی بین بازیکنان 
زنیت اوج گرفته و آزمون در کنار ریگونی به یک توپخانه 
شده  تبدیل  حریف  تیم  دفاعی  خط  برای  ویران کننده 
است.  وب سایت خبری - تحلیلی »sovsport« روسیه 
نیز نوشته است: »آزمون اکنون نعمتی برای زنیت است، او 
هدیه فوتبال ایران به این تیم روسی است و خوشحالیم که 
چنین بازیکن خوبی در لیگ فوتبال روسیه رشد می کند. او 
حق دارد به تیم های بزرگ تر اروپایی فکر کند اما حرفه ای 
است و خوب می داند که زنیت با تاریخ و ریشه ای که دارد 
فقط یک سکوی پرتاب نیست و می تواند برای او محلی 
برای تداوم درخشش باشد.«  سردار اکنون خود را برای فتح 
آقای گلی و حضور مقتدرانه در صدر جدول گلزنان لیگ 
روسیه آماده می کند و خیال ندارد این میدان را خالی کند.  
آزمون اکنون در هر فرصتی که نصیبش شده، درخشیده، 
پاس گل داده، گلزنی کرده، حریف را آزار داده و به مثابه یک 
بازیکن اخلاق مدار و حرفه ای پاسخگوی احساسات هواداران 

و خبرنگاران بوده است.
سردار برای تبدیل شدن به مهره کلیدی تیمش زحمت 
زیادی کشیده و نشان داده که مستحق ایستادن بر قله های 
مرتفع فوتبال است و آرزوی رسیدن به باشگاه های بزرگ 
دنیا را دیگر در خیالات خود پرورش نمی دهد بلکه تلاش 
می کند در مسیر حرکتی تبیین شده خود، طبق زمانبندی 
صورت گرفته به آنها برسد.  در بازی زنیت برابر ویارئال نیز 
به رغم تفاوت موجود بین تاکتیک کلی دو تیم، سردار برگ 
برنده تیمش بود و البته حق داشت در مصاحبه با خبرنگاران 
از کار گروهی و بازی زیبای دیگر همبازی های خود بگوید 
اما بدون تردید بازی زیبا و دوندگی سردار، تیم مدعی 
اسپانیا را آزار داد و سرمربی تیم فوتبال باشگاه زنیت باید 
خوشحال باشد که چنین بازیکن تاثیرگذار، تاکتیک پذیر و 
تکنیکی را در اختیار گرفته و می تواند روی کمک و گلزنی 
او حساب باز کند.  زنیت در صدر جدول لیگ داخل روسیه 
نگران اوج گرفتن کراسنودار است اما تیمی که ریگونی و 
آزمون را در ترکیب خود دارد باید سرنوشت قهرمانی خود 

را در دست خودش بگیرد و به قهرمانی فکر کند.

دریچه

و  ای  حرفه  ورزش  توسعه  معاون 
کرد  تاکید  ورزش  وزارت  قهرمانی 
که انتخابات فدراسیون هندبال بدون 

شائبه و در سلامت کامل برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمدرضا 
مجمع  برگزاری  از  پس  داورزنی 
هندبال گفت: می طلبید  فدراسیون 
که ما انتخابات فدراسیون هندبال را 
زودتر برگزار کنیم. افراد زیادی ثبت 
نام کردند که همه تجربه کار کردن 
در هندبال را داشتند و جزو خانواده 
هندبال بودند. در نهایت انتخابات به 
دور دوم کشیده شد و آقای پاکدل 
توانست رأی مجمع را بگیرد و چهار 

سال رئیس باشد.
وی در مورد شائبه دادن کارت هدیه از 
سوی یکی از کاندیداها گفت: من هم 

این مورد را شنیدم. افرادی که حضور 
می دهند  که  شعارهایی  در  داشتند 
فدراسیون  برای  مالی  منابع  تأمین 
است اما اینکه بخواهند با دادن هدیه و 
بسته مجمع را تحت تأثیر قرار بدهند 
وزارت ورزش هم ورود خواهد کرد و 
اگر لازم باشد حتی انتخابات را باطل 

هم می کنیم.

که  مالی  مشکلات  درباره  داورزنی 
فدراسیون  قبلی  در مورد سرپرست 
هندبال مطرح شده است گفت: این 
این  وقتی  نیست.  رسانه ای  مسائل 
مسائل مطرح می شود هم حسابدار و 
هم ذیحساب تمام مسائل را بررسی 
می کنند. آن چیزی که در هندبال 
منتقل شده رقم قابل توجهی هم بوده 

شده  اجرا  فدراسیون  برنامه های  که 
و اعزام هایی هم صورت گرفته است 
که باید سرپرست هزینه ها را پرداخت 

می کرد.
وی ادامه داد: با شروع کار آقای پاکدل 
و با حضور سرپرست قبلی و مسئولان 
خواهد  صورت  انتقال  حسابداری 

گرفت.
داورزنی در مورد اتفاقاتی که در پایان 
دور اول مجمع رخ داد و بی نظمی 
گفت:  شد  دیده  مجمع  در  خاصی 
دور  به  کار  وقتی  نظم.  بی  نگویید 
تنفسی  یک  می شود  کشیده  دوم 
داده می شود. دو ساعت و نیم بود که 
دوستان سرجایشان نشسته بودند و 

قرار نیست اتفاق تازه ای رخ دهد.
بود  شده  گفته  اینکه  مورد  در  وی 

گواری رئیس فدراسیون خواهد شد 
گفت: یعنی مهندسی شده بود؟ اگر 
مهندسی بود چرا آقای گواری رئیس 
نشد؟ شما شاهد بودید که دو سه نفر 
از کاندیداها از مدیران وزارت ورزش 
کردند  شرکت  رقابت  در  و  بودند 
اجازه  ورزش  وزارت  از  هیچکس  و 
فشار  تحت  را  مجمع  اعضای  ندارد 

قرار دهند.
برخی  چرا  اینکه  مورد  در  داورزنی 
کاندیدای  ورزش  وزارت  مدیران 
مختلف  فدراسیون های  ریاست 
تصمیم  حال  هر  به  گفت:  می شود 
برخی دوستان است که در انتخابات 
می خواهید  وقتی  کنند.  شرکت 
دموکراسی ایجاد کنید باید این حق 
را به همه بدهید که بیایند و خودشان 
مدیرکل  گواری  آقای  کنند.  ارائه  را 
بودند و در هندبال هم حضور داشتند 
اما مجمع تشخیص داد ایشان نباشد. 
را  خودشان  رأی  هم  پاکدل  آقای 
مجمع  اعضای  اینکه  بدون  آوردند. 

تحت فشار باشند.
معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
افراد  برخی  شدن  کاندیدا  مورد  در 
برای ریاست و بعد انصراف دادن در 
ثبت  از  بعد  گفت:  انتخابات  آستانه 
نام رایزنی ها صورت می گیرد و یک 
کاندیدا متوجه می شود که از شانس 
کمی برخوردار است و یا شانسی ندارد 
رقابت  سایرین  که  می دهند  اجازه 
بکنند برای رأی آوردن. هر کسی این 

اجازه را دارد که بیاید ثبت نام کند.

محمدرضا  داورزنی:

هیچکس اجازه ندارد مجمع را تحت فشار بگذارد

سرمربی تیم ملی بسکتبال با اشاره 
برنامه های  برای  رایزنی ها  آغاز  به 
با  گفت:  ملی  تیم  آماده سازی 
دیدار  برای  زیادی  کشورهای 
همگی  که  شده  مذاکره  تدارکاتی 

در جام جهانی شرکت دارند.
مهران  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شاهین طبع با اشاره به فرصت تقریباً 
5 ماهه ای که تیم ملی بسکتبال بعد 
از پایان رقابت های لیگ برتر و برای 
رقابت های  در  حضور  سازی  آماده 
گفت:  دارد،  اختیار  در  جهانی  جام 
البته فعلًا هم بیکار نیستیم، پیگیر 
نهایی کردن برنامه های آماده سازی 
تیم ملی هستیم و رایزنی هایی که 
در این زمینه با کشورهای مختلف 

داشته ایم.
وی تاکید کرد: با کشورهای زیادی 
در  بتوانیم  تا  داشته ایم  مذاکره 
تورنمنت هایی که میزبانش هستند، 
شرکت داشته باشیم یا در تهران با 
آنها دیدار کنیم. صربستان، مونته 
نگرو، فرانسه و آلمان از جمله این 
دعوت  البته  هستند.  کشورها 
کرده ایم.  دریافت  هم  نامه هایی 
چین یکی از کشورهایی است که 
در  شرکت  به  را  ایران  ملی  تیم 

دعوت  خود  المللی  بین  تورنمنت 
کرده است. این تورنمنت پیش از 

آغاز جام جهانی برگزار می شود.
سرمربی تیم ملی بسکتبال با بیان 
تورنمنت  این  در  حضور  با  اینکه 
موافقت کرده ایم، خاطرنشان کرد: 
که  برنامه ای  اولین  این  واقع  در 
شده  مصوب  پوشان  ملی  برای 
برنامه ها  شدن  کامل  برای  است. 
باید پیگیر رایزنی های مان باشیم. 
با آنها مذاکره داشته  تیم هایی که 
در جام جهانی حضور  ایم همگی 
دیدارهای  داریم  قصد  دارند. 
این  مقابل  فقط  را  خود  تدارکاتی 

تیم ها برگزار کنیم.

شب  پنجشنبه  که  طبع  شاهین 
رئیس  طباطبایی  رامین  با  همراه 
به چین سفر  بسکتبال  فدراسیون 
می کند تا 25 اسفندماه در مراسم 
قرعه کشی جام جهانی شرکت کند، 
ملی  تیم  که  کرد  امیدواری  ابراز 
بسکتبال با قرعه خوبی مواجه شود.

تیم ها  بندی  گروه  گفت:  وی 
آنها  سیدبندی  اساس  بر  قاعدتاً 
حتماً  ما  بنابراین  می شود.  انجام 
نماینده های  حضور  با  گروهی  در 
آمریکا، آفریقا و اروپا قرار می گیریم. 
نصیب  خوبی  قرعه  امیدوارم  فقط 
تیم های  همه  قاعدتاً  شود.  مان 
حاضر در جام جهانی خوب هستند 

که سهمیه این رقابت ها را گرفته اند 
بسکتبال  کلاس  و  سطح  در  اما 
همین تیم ها هم تفاوت هایی وجود 
بسکتبال  ملی  تیم  سرمربی  دارد. 
تیم  شرایطی  هر  در  کرد:  تصریح 
بهترین  با  باید  بسکتبال  ملی 
کند  شرکت  مسابقات  در  آمادگی 
همگروه  تیم هایی  با  امیدوارم  اما 
شویم که بتوانیم مقابل آنها نمایش 

خوبی داشته باشیم.
 24 تا   9 بسکتبال  جهانی  جام 
میزبانی  به  آینده  سال  شهریورماه 
کشور   ۳2 می شود.  برگزار  چین 
حاضر در این رقابت ها به این شرح 

هستند.

امیدوارم قرعه خوبی داشته باشیم؛ 

شاهین طبع: با تیم های حاضر درجام جهانی دیدارتدارکاتی انجام می دهیم
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درخشش فوق العاده پله
 برای توقف کاشیما

دیدار تیم های کاشیما آنتلرز و شاندونگ لوننگ با تساوی 2-2 
به پایان رسید.

تقابل دو تیم قدرتمند و مدعی گروه E در ورزشگاه المپیک 
لی  هدایت  با  که  شاندونگ  تیم  برگزار شد.  جینان چین 
ژیائوپنگ 4۳ ساله اسطوره این تیم پای به میادین گذاشته، 
بازی را هجومی آغاز کرد اما این تیم میهمان بود که موفق شد 

با دو گل شو ایتو، تا دقیقه 14 از حریف پیش بیفتد.
شو ایتو ستاره سابق تیم افشین قطبی در شیمیزو اسپالس که 
به تازگی پیراهن کاشیما آنتلرز را بر تن کرده، در دومین بازی 
اش برای کاشیما دو گل زد تا برای رقبا خط و نشان بکشد. او 

تا پایان بازی در زمین ماند.
اما این پایان کار نبود. 6 دقیقه پس از گل شو ایتو، نوبت 
گراتزیانو پله بود که از روی نقطه پنالتی ضربه را برخلاف جهت 
شیرجه کوون سون تائه بزند و دروازه کاشیما را باز کند. پس 
از این گل شدت حملات تیم نارنجی پوش بیشتر شد و در 
آخرین دقایق نیمه اول، پله با ضربه ای دیدنی از داخل محوطه 
جریمه دروازه کاشیما آنتلرز را باز کرد تا نیمه نخست با همین 

نتیجه به پایان برسد.
در نیمه دوم شاندونگ لنونگ حملات زیادی انجام داد اما 
نتوانست گل سوم را به ثمر برساند. مروان فلینی هافبک دفاعی 
سابق منچستریونایتد نیز به صورت فیکس در ترکیب این تیم 

چینی بود.
هر دو تیم در این بازی 1۳ ضربه به دروازه داشتند و بیش از 
20 موقعیت خلق کردند. اما مالکیت توپ به نفع ژاپنی ها بود.

نکته جالب این که پله در بازی قبلی نیز 2 گل زده بود و حالا با 
4 گل آقای گل لیگ قهرمانان آسیا به شمار می رود.

جلسه مهم با بگوویچ و شاگردانش
تیم گل گهر هفته هاست در لیگ یک در حسرت برد است و 
بیشتر مساوی می کند اما هم چنان تیم اول جدول و مدعی 

قهرمانی دراین فصل از بازی ها است.
به همین بهانه مدیر عامل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر 
نشستی را با اعضای تیم ترتیب داد تا ضمن تشکر از تلاش 
کادر فنی و بازیکنان به آنها برای ادامه بازی ها و هفته های 

باقی مانده روحیه بدهد.
مهندس تقی زاده در این نشست خطاب به کادر فنی و بازیکنان 
گل گهر گفت: با تلاش و غیرت برای صعود به لیگ برتر تلاش 
کنید و مدیریت شرکت نیز با تمام توان و قدرت از تفکر صعود 
به لیگ برتر حمایت خواهد کرد. با تلاش و بازی با آرامش و 
بدون استرس در دیدارهای باقی مانده به میدان بروید و به 
جای فکر کردن به نتیجه به بازی خوب و غیرتمندانه فکر کنید.

پاشازاده از شهرداری ماهشهر جدا شد
مهدی پاشازاده در حالی از تیم شهرداری ماهشهر جدا 

شد که از حضورش دراین تیم زمان زیادی نمی گذرد.
مهدی  مربیگری  با  بازی  دراولین  ماهشهر  شهرداری 
پاشازاده در خانه تیم ملوان تن به شکست یک بر صفر 
داد اما در ادامه شهرداری ماهشهر در خانه مقابل تیم نود 
ارومیه به برتری یک بر صفر رسید. در آخرین هفته ای 
هم که رقابت های فوتبال قهرمانی دسته اول باشگاه های 
کشور برگزار شد تیم شهرداری ماهشهر با قرعه استراحت 
روبرو شد و جدایی مهدی پاشازاده از این تیم در حالی 
صورت می گیرد که او تنها دو هفته مربی تیم بوده است 

و یک پیروزی و یک شکست در کارنامه داشته است.
پیش از مهدی پاشازاده هدایت تیم بر عهده مجید نامجو 
مطلق بود. شهرداری ماهشهر هم اکنون در قعر جدول 
رقابت های فوتبال قهرمانی دسته اول باشگاه های کشور 
قرار دارد اما با توجه به هفته های باقی مانده و اینکه تنها 
یک تیم به دسته پایین تر سقوط می کند این شانس را 

دارد که در جمع تیم های دسته اولی باقی بماند.

خبر

گفت:سعی  داوران  کمیته  سرپرست 
کردم سیستمی را پیاده کنم که راننده 
و  نباشد  نفر  داوران فقط یک  کمیته 

ضعف ها را برطرف کنم.
علیرضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
به  حضورش  خصوص  در  سهرابی 
جای اصفهانیان گفت: این برنامه ریزی 
نیست  قرار  و  نیست  من  به  مربوط 
توسط یک نفر انجام شود.ما یک برنامه 
ریزی 2 ساله داشتیم و بسیار زحمت 
کشیدیم و جلسات متعددی داشتیم و 
بعضا روزهایی تا ساعت 5 عصر جلسه 
می گذاشتیم که کار را خوب پیش ببریم.

وی افزود: 2 سال است که سیستمی را 
تعریف کردیم چون من تجاربی دارم و 
فیفا را دیده ام و پشت پرده ها را می دانم، 
سعی کردم سیستمی را پیاده کنم که 
راننده کمیته داوران فقط یک نفر نباشد 
و ضعف ها را برطرف کنم. کمیته داوران 
و رئیس دپارتمان سر جایشان هستند و 

کار خودشان را دنبال می  کنند.
وی افزود: نباید بپرسید ما چه برنامه هایی 
داریم و بلکه ما برنامه هایی که از قبل 
پیگیری شده را ادامه می دهیم و همان 
را اجرا می کنیم. ما در بحث آکادمی 
جوانان بین المللی برنامه هایمان را دنبال 
می کنیم و در خیلی امور جلو هستیم. 
ما در هیأت رئیسه فدراسیون و از سوی 
مسئولان وقت مثل محمدرضا ساکت 
خیلی حمایت شدیم و در جلسات 4-۳ 
ساعته که داشتیم آنها به صحبت هایمان 
گوش می دادند. در خیلی جلسات تاج 
پیش  را  صحبت ها  و  می شد  حاضر 

می بردیم.
ادامه  در  داوران  کمیته  سرپرست 
باید  که  دارد  وجود  گفت:نواقصی 
قضاوت  سابقه  سال ها  من  شود  حل 
بین المللی دارم و 15 سال مدیریت کردم 
شاید بتوانیم این فرمان را بهتر بچرخانم 

و به راهبری سیستم کمک کنم.
سهرابی در مورد اینکه خیلی اشتباهات 

داوری بالا رفته و در بسیاری مسابقات 
تغییر کرده است،گفت:  بازی ها  نتایج 
با بخشی از صحبت شما موافقم اما با 
بخش دیگر آن مخالف هستم.اشتباهات 
وقتی بیشتر می شود که فشار و استرس 
کار بالا می رود.تفکری که ما دنبالش 
بودیم این است که موضوع داوران را هم 
مثل لیگ پیگیری می کنیم و داورانی که 
در لیگ برتر اشتباهات زیادی می کنند 
به دسته پایین تر بروند و آنها که در دسته 
پایین تر قضاوت بهتری دارند بالا بیایند. 
این کار را در فوتسال پیاده کردیم که 
خیلی خوب جواب داد و آب از آب تکان 
نخورد. شما دیدید در پلی آف فوتسال 
بدون مشکل بازی انجام شد. در مورد 
صحبت شما که می گویید اشتباهات 
مسابقات  خیلی  نتیجه  روی  داوری 
تاثیر داشته است موافق نیستم. برخی از 
کارشناسی ها توسط داوران بازنشسته ای 
انجام می شود که خیلی اطلاعات شان 
آبدیت نشده است و شاید کارشناسی 
صورت گرفته دقیق نباشد. از سوی دیگر 
خیلی صحنه ها هستند که 10 داور آن 
را بررسی می کند 7 نفر معتقدند خطا 
رخ داده و ۳ نفر می گویند تصمیم داور 
غلط بوده است. از طرفی مثلا اگر یک 
پنالتی هم اعلام می شد معلوم نیست 
حتما آن ضربه به گل تبدیل می شد مگر 

به صورت قطعی می توان اظهار نظری 
داشت؟ ما باید بپذیریم تصمیم قاطع 
داور جزیی از داور است و داور هم جزیی 
از قوانین فوتبال است. ما  نمی توانیم یک 
رباط در زمین بگذاریم و تصمیمات را به 
صورت غیرانسانی بگیریم. سیستم هایی 
مثل VAR هم برای کمک به فوتبال 
مثل  ناظرانی  داوری  در  ما  می آیند. 
مسعود مرادی و ترکی داریم که دائم 
در کلاس های مختلف شرکت می کنند 
و به روز هستند اما برخی دوستان و 
پیشکسوتان که در صدا و سیما حاضر  
می شوند و مردم هم به خوبی آنها را 
می شناسند ممکن است از قوانین به 
خوبی اطلاع نداشته باشند و علم آنها 
برای چند سال قبل بوده باشد. به همین 
خاطر در این رابطه اختلاف نظراتی به 

وجود می آید.
وی افزود:فیفا به جمع بندی رسیده که 
در جام جهانی از کمک داور ویدیویی 
استفاده کند اما در همین شرایط هم 
ویدئویی  داور  کمک  این  که  دیدیم 
این  از  یک  که  داشت  اشتباهاتی 
اشتباهات مربوط به پنالتی بود که برای 
ایران گرفته شد البته من به عنوان یک 
کارشناس داوری اعتقاد دارم که پنالتی 
که داور استرالیایی در بازی ایران و ژاپن 
گرفت هم اشتباه بود. به نظرم باید این 

داوران  به  تا  بیاید  ویدئویی  سیستم 
پیشرو  آسیا  در  باید  ما  شود.  کمک 
ورود کمک داور ویدئویی باشیم. در این 
رابطه فدراسیون فوتبال خیلی خوب 
کمک کرده است.فعلا سیستم ویدئویی 
آفلاین است اما قرار است کولینا برای 
تائید  از  پس  تا  بیاید  ایران  به  دربی 
این کمک داور ویدئویی آنلاین شود. 
مراحل استفاه از کمک داور ویدئویی 
ابتدا آموزش سپس مسائل اداری و بعد 
تائیدیه فیفا است و اگر بتوانیم در دربی 
مجوز آن را بگیریم کمک داور ویدئویی 

آنلاینی می شود.
سرپرست کمیته داوران در خصوص 
انتخاب داور دربی افزود: همانطور که 
گفتم هیچ تصمیمی در این باره گرفته 
نشده و ابتدا باید در کمیته داوران در 
این باره بحث و بررسی کنیم تا شرایط 
روحی  و وضعیت  بسنجیم  را  داوران 
روانی آنها را در نظر بگیریم.البته همه 
داوران از نظر ما شرایط قضاوت دربی 
اما به هر حال شرایط دربی  را دارند 
مناسبی  انتخاب  که  می کند  ایجاد 
رسیدن  از  پس  البته  باشیم.  داشته 
و  دربی  داور  درباره  جمع بندی  به 
گرفتن نظر افراد صاحب رای و رئیس 
فدراسیون فوتبال به جمع بندی نهایی 
می رسیم و نام داور دربی اعلام می شود.

ایرانی  همکاران  و  فغانی  علیرضا 
قهرمانان  لیگ  های  رقابت  در  اش 
با  متفاوت  برند  با  لباسی  با  آسیا 
دیگر داوران حاضر در این تورنمنت 

قضاوت می کنند.
داوران  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ایرانی در رقابت ها و تورنمنت های 
آسیایی لباسی متفاوت نسبت به دیگر 
داورها دارند و این دلیلش تحریم های 
آمریکا است که حالا به داوران ایرانی 
»همشهری  روزنامه  است.  رسیده 
در  گزارشی  در  امروز  ورزشی« 
ارتباط با این موضوع نوشته است:« 
با فشار کمپانی نایکی، کمیته داوران 
کنفدراسیون فوتبال آسیا داوران ایرانی 
لباس های  و  پیراهن  پوشیدن  از  را 
محروم  آسیایی  مسابقات  در  نایکی 
داوران  گزارش  این  براساس  کرد.«  
ایرانی حاضر در لیگ قهرمانان آسیا 

حق استفاده از لباس های برند نایکی 
را ندارند و به همین دلیل است که 
لباس دیگر داوران متفاوت از لباسی 
است که داوران ایرانی در این تورنمنت 
در سال 2019 پوشیده اند. از سال ها 
قبل که نایکی اسپانسر کنفدراسیون 
فوتبال آسیا است همه داورانی که در 
تورنمنت های این کنفدراسیون برگزار 
می شود لباس های این برند را می 
پوشیدند با این حال ، تحریم ها که در 
زمان جام جهانی روسیه به ورزشکاران 
ایرانی رسیده بود حالا داوران ایرانی را 

نیز در بر گرفته است.
براساس این گزارش تا پیش از جام 
امکان  عدم  وجود  با  روسیه  جهانی 
آمریکایی  های  شرکت  فعالیت 
برای  منعی  کمپانی  این  ایران،  در 
همکاری با ورزشکاران ایرانی نداشت 
اعلام شد  دوران جام جهانی  در  اما 

که این کمپانی قراردادش را سامان 
ایران فسخ  بازیکن تیم ملی  قدوس 
کرده است. قدوس که در آن زمان در 
لیگ سوئد بازی می کرد تنها بازیکن 
ایرانی بود که با قرارداد رسمی کفش 

های نایکی را می پوشید.
علیرضا فغانی داور سرشناس فوتبال 
ایران با تایید این موضوع می گوید:» 
آمریکا  تحریم های  به خاطر  ما  بله 
را  نایکی  های  لباس  پوشیدن  حق 

های  ملت  جام  در  حتی  ما  نداریم. 
2019 هم به همین دلیل لباس های 
آدیداس را پوشیدیدم.« این در حالی 
است که تنها داوران ایرانی بودند که 
در جام ملت ها و  در لیگ قهرمانان 
از برندی به غیر از نایک استفاده می 
کنند. فغانی در ادامه می گوید:» این 
ایرانی  داوران  برای  فقط  محدودیت 
نیست و همه ورزشکاران ایرانی را در 

بر می گیرد.«

فغانی و همکارانش با لباس های متفاوت در لیگ قهرمانان

آمریکا فغانی را تحریم کرد

با بررسی همه جوانب داور دربی را انتخاب می کنیم

سهرابی: پشت پرده ها را بلدم و آمده ام تا ضعف را برطرف کنم
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ورزشی

لیگ  دوم  هفته  در  پرسپولیس 
السد  مقابل  آسیا  قهرمانان 

شکست خورد.
که  دیداری  در  پرسپولیس 
برای  چندانی  موقعیت هایی 
بهم ریختگی  و  نداشت  گلزنی 
میدان  میانه  در  شلختگی  و 
این تیم و بخصوص عدم وجود 
زد  می  موج  یکدست  تاکتیک 
نهایتا با تک گل بغداد بونجاح 
در واپسین ثانیه های مسابقه که 
در موقعیتی مشکوک به آفساید 
به ثمر رسید، متاسفانه مجازات 

شد و از کسب یک امتیاز هم 
و  اضطراب  با  تا  ماند  عاجز 
باقی  بازی   4 بیشتری  سختی 
لیگ  مقدماتی  دور  در  مانده 
قهرمانان آسیا را پیگیری کند. 
السد در نیمه دوم نیز برای فرار 
ایجاد  دنبال  به  قعرنشینی  از 
هجومی  مثلث  و  بود  موقعیت 
دروازه  روی  را  فشار  السد 
در  که  کرد  بیشتر  پرسپولیس 
چند صحنه این بیرانوند بود که 
نجات بخش دروازه تیمش لقب 
موقعیت  بهترین  شاید  گرفت. 

علی  توسط  پرسپولیس  برای 
علیپور بود که در کورسی 50 
زدن  در  تک  به  تک  و  متری 

ضربه نهایی ناکام ماند.
پرسپولیس همانند دیدار مقابل 
دریافتی  گل  دومین  پاختاکور 
خود در این بازی ها را از خطای 
آفساید ثبت شده دید تا امتیاز 

دیگری از کف آنها برود.
دیدار فصل  پرسپولیس همانند 
السد  مقابل  رفت  بازی  گذشته 
در مرحله گروهی را با شکست به 

پایان رساند.

مقابل  برتری  بدشانسی  با  آبی ها 
العین را از دست دادند و به نخستین 

امتیاز آسیایی رسیدند.
نخستین  در  قبل  هفته  استقلال 
مسابقه فصل 2019 لیگ قهرمانان 
آسیا نمایش خوب و پایاپایی در 45 
دقیقه ابتدایی برابر الدحیل قطر ارائه 
کرد، اما در نیمه دوم ۳ گل دریافت 
کرد تا با بدشانسی این رقابت ها را 
امشب که در  آبی ها  اما  آغاز کند، 
استادیوم آزادی و در حضور 65 هزار 
تماشاگر میزبان العین امارات بودند، 
به دنبال انتقام شکست سال گذشته 
برابر این تیم بودند، اما نتوانستند به 
با  برسند و در حالی که  این مهم 
گلزنی فرشید باقری پیش افتادند، 

اما با شوت سوکاسا شیوتانی دروازه 
خود را باز شده دیدند و تنها صاحب 

یک امتیاز شدند.
نمایش  وجود  با  هم  باز  استقلال 
لیگ  در  پیروزی  به  درخشان، 
که  حالی  در  و  نرسید  قهرمانان 
موقعیت های زیادی به دست آورد، 
به تیرک زد، یک بار مدافع العین 
توپ را از روی خط دروازه برگشت 
صحنه  در  آفساید  گل  یک  و  داد 
مشکوکی به ثمر رساند، در نهایت 
به تساوی مقابل العین رضایت داد 
و با بدشانسی از کسب پیروزی ناکام 

ماند.
»خالد عیسی«، دروازه بان ملی پوش 
العین امارات با وجود دریافت یک 

گل در این دیدار، عملکرد درخشانی 
و  داشت  استقلال  ستاره های  برابر 
با چهار بار جلوگیری از موقعیت ها، 
سه بار گرفتن ضربات داخل محوطه 
نمایش   ... و  توپ  دو دفع  جریمه، 
بهترین  از  یکی  و  داد  ارائه  خوبی 

بازیکنان زمین بود.
دفاعی  هافبک  باقری«،  »فرشید 
استقلال نیز که یک گل زد و یک 
گل آفساید نیز در صحنه مشکوک 
این  ستاره  دیگر  رساند،  ثمر  به 
گردش  با  او  بود؛  حساس  دیدار 
برتری  و  عمق  در  پاس های  توپ، 
خوش  زمین  میانه  نبردهای  در 
درخشید و با بدشانسی گل های او 

همراه با برد نبود.

السد قطر 1 - 0 پرسپولیس ایران

»بی پلن ها« مجازات می شوند!
استقلال ایران 1 - 1 العین امارات

بدشانسی 2 امتیاز از کف آبی ها پراند

0 - 11 - 1

شعبه  از  صادره   960081 کلاسه  اجرایی  پرونده  بموجب 
کلاسه  و  تهران  باهنر  شهید  حقوقی  عمومی  دادگاه   126
کرج 961۳47 محکوم له فاطمه گرامی علیه سعید هدایتی 
داریوش   .2 احمد  فرزند  هدایتی  زهرا   .1 گذاری  وثیقه  با 
ضیایی فرزند سلیمان و محکوم علیه محکوم است بپرداخت 
مبلغ  و  له  محکوم  حق  در  ریال   6/715/247/184 مبلغ 
۳۳۳/000/000ریال نیم عشر دولتی با توجه به اینکه اجراییه 
به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای 
حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور 
استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی اموال محکوم علیه برابر 
متن آگهی و نظریه کارشناس از سوی این اجرا توقیف و توسط 
کارشناسی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و 
مقرر گردیده از طریق مزایده در تاریخ 1۳98/01/19 از ساعت 
9 الی 10 صبح در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری 
کرج از طریق مزایده بفروش برسد. مزایده هر شخص حقیقی و 
حقوقی که بالاترین قیمت را بدهد فروخته خواهد شد. ده درصد 
از وجه مزایده را في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی 
تضمینی از خریدار اخذ و الباقی وجه مزایده ظرف یک ماه از وی 
وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد 
مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت 
مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از 
کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می 
گردد. کلیه هزینه های نقل وانتقال بعهده محکوم علیه است که 
از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف 
مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده 
اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از 
سوی دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا 
طالبین شرکت در مزایده می توانند ظرف 5 روز قبل از مزایده با 
اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای 

آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:
بازگشت به قرار کارشناسی 961۳47 تاریخ 97/12/16 در 
خصوص تعیین تشریح و ارزیابی آپارتمان های مسکونی پلاک 
های ثبتی 155/14411ق 14  152/4282ق 8 تفکیکی به 
استحضار می رساند. اینجانب در تاریخ 97/12/16 از محل 

آپارتمان های فوق بازدید کرده. به استناد بازدید و بررسی 
وضعیت موجود، موقعیت محل، گزارش و نظریه را به شرح ذیل 

به استحضار آن مقام عالی محترم می رساند:
1.آدرس ملک: 

: کرج، رجایی شهر،  ثبتی 155/14411ق 14  الف( پلاک 
خیابان داریوش، کوچه شهید معینی، پلاک 76 مجتمع کاج( 
طبقه چهارم شمال شرقی واحد 15 واقع در محدوده منطقه 

هفت شهرداری کرج 
ب( پلاک ثبتی 152/4282ق 8: کوی کارمندان شمالی، خ 
دهم شرقی )ش یادگاری( پ 8 )ساختمان نسترن( طبقه سوم 

واحد 8، واقع در محله منطقه هشت شهرداری کرج.
2. اسناد و مدارک:

الف( برابر تصویر سند مالکیت دفترچه ای به شماره سریال 
764046 سری الف سال 85 پلاک ثبتی155/14411ق14 
تفکیکی مفروز و مجزا شده از 2961 فرعی از اصلی مذکور ذیل 
ثبت شماره 96058۳ دفتر ۳265 صحه 187 واقع در بخش 
جوادآباد کرج عبارت است از ششدانگ یک دستگاه آپارتمان 
واقع در طبقه چهارم شمال شرقی به مساحت 101/7۳متر 
مربع که مقدار 6/18 متر مربع آن پیشرفتگی در فضای خیابان 
و مقدار1/65 متر مربع آن بالکن مسقف است بانضمام ششدانگ 
یک باب انباری به مساحت ۳/۳6متر مربع قطعه 14 تفکیکی 
واقع در خرپشته با حدود و ابعاد مندرج در سند مالکیت با 
قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات طبق قانون 
تملک آپارتمان ها و آئین نامه اجرایی آن به موجب سند شماره 
7599 تاریخ 1۳86/5/29توسط دفترخانه اسناد رسمی شماره 
54 کرج به تملک خانم زهرا هدایتی فرزند احمد ثبت و صادر 

شده است. 
تاریخ  : دو فقره سند رهنی شماره 7600-7601  توضیح 
1۳86/5/29دفترخانه اسناد رسمی شماره 54 کرج به نفع بانک 

مسکن کرج
ب( برابر تصویر سند مالکیت دفترچه ای به شماره سریال 
1974۳0 سری الف سال 80 و پلاک ثبتی 152/4282ق 8 
تفکیکی مفروز و مجزا شده از 495 فرعی از اصلی مذکور ذیل 
ثبت شماره 8۳7508 دفتر 2198 صفحه 1۳4 واقع در بخش 

کرج عبارت است از ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی 
واقع در طبقه سوم جنوب سمت شرقی به مساحت 80/0۳ 
متر مربع که مقدار 2 متر مربع آن بالکن مسقف است بانضمام 
ششدانگ یک واحد پارکینگ به مساحت 12/5مترمربع قطعه 4 
تفکیکی واقع در همکف و ششدانگ یک باب انباری به مساحت 
2 متر مربع قطعه 8 تفکیکی واقع در همکف با حدود و ابعاد 
مندرج در سند مالکیت با قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و 
مشترکات طبق قانون تملک آپارتمان ها و آئین نامه اجرایی آن 
به موجب سند اجرایی شماره 84717 تاریخ 1۳81/7/6توسط 
دفترخانه اسناد رسمی شماره 21 کرج به تملک آقای داریوش 

ضیایی فرزند سلیمان ثبت و صادر شده است.
3- وضعیت موجود: 

الف( پلاک ثبتی 155/4411 ق 14:
مجتمع مسکونی : واحد فوق الذکر واقع در طبقه 4 شمال 
شرقی، یک ساختمان مسکونی 5 طبقه ، شامل همکف به 
صورت پارکینگ و مشاعات و 4 طبقه مسکونی بر روی آن 
به صورت دو بلوک در هر طبقه 4 واحد جمعا در 16 واحد 
مسکونی می باشد. اسکلت آپارتمان بتون، سقف تیرچه ، نما 
سنگ ، پنجره ها فلزی ساده، کف حیاط و پارکینگ موزائیک، 
دیوار به ارتفاع 1/2متر سنگ مابقی تا سقف سیمان، کف راه 
پله سنگ، دیوار به ارتفاع 1/2متر سنگ مابقی تا سقف سفید، 
دارای نرده فلزی، آیفون تصویری، درب ریموت دار پارکینگ، 
دوربین مدار بسته ، فاقد آسانسور. عرصه پلاک موصوف از 

ضلع شمال و جنوب به معبر عمومی دسترسی دارد. 
قطعه 14 مسکونی : واحد مسکونی موصوف دارای 2 اتاق خواب، 
هال پذیرایی و سرویس های بهداشتی و آشپزخانه اوپن، کف 
تمام سرامیک، دیوار رنگ قدیمی، درب واحد چوبی ، سیستم 
خنک کننده کولر آبی، سیستم گرمایش شومینه، دارای انباری 
در خرپشته و فاقد پارکینگ، کنتور آب و گاز مشترک و کنتور 
برق مستقل می باشد. در زمان بازدید به صورت مسکونی در 
مرحله بهره برداری و در استفاده مستاجر به مبلغ ودیعه 10 
میلیون تومان رهن و اجاره ماهیانه یک میلیون تومان قرار داشت. 

ب- پلاک ثبتی152/4282 ق 8: 
ساختمان: واحد فوق الذکر واقع در طبقه سوم جنوب شرقی، 

یک ساختمان مسکونی 5 طبقه ، شامل همکف به صورت 
پارکینگ و مشاعات و 4 طبقه مسکونی بر روی آن در هر طبقه 

۳ واحد ، جمعا در 12 واحد مسکونی می باشد.
پنجره  نما سنگ،  تیرچه،  بتون، سقف  آپارتمان  اسکلت 
ها فلزی ساده، کف حیاط و پارکینگ موزاییک، دیوار و 
کف راه پله سنگ، دیوار سرامیک، دارای نرده فلزی، آیفون 
تصویری، درب ریموت دار پارکینگ، فاقد آسانسور،عرصه 
پلاک موصوف از ضلع شمال به معبر عمومی دسترسی 

دارد.
قطعه تفکیکی واحد مسکونی موصوف دارای 2 اتاق خواب، حال 
پذیرایی و سرویس های بهداشتی و آشپزخانه  اپن، کف تماما 
سرامیک، دیوار رنگ قدیمی، درب واحد چوبی، سیستم خنک 
کننده کولرآبی، سیستم گرمایش مرکزی با رادیاتور ، دارای 
انباری و پارکینگ در همکف، کنتور آب و گاز مشترک و کنتور 

برق مستقل می باشد.
در زمان بازدید به صورت مسکونی در مرحله بهره برداری و در 

تصرف مالک متن سند قرار داشت.
نظریه:

با توجه به مراتب گزارش فوق شرایط و موقعیت مکانی و 
زمانی رعایت جمیع جهات و سایر عوامل موثر در موضوع 
با  آپارتمان های موصوف  دانگ  مزایده 6  پایه  روز  ارزش 
کاربری مسکونی با مساحت و ابعاد موجود در صورتی که 
جهت واگذاری هیچ گونه منع قانونی نداشته باشد و بلا 
معارض باشد بدون در نظر گرفتن تعهدات و دیون و سایر 
بدهی که ممکن است وجود داشته باشد به شرح ذیل برآورد 

و اعلام می گردد:
ثبتی 155/14411ق 14  پلاک  روز ششدانگ  ارزش  الف( 
تفکیکی مبلغ  2/050/000/000 ریال معادل دویست و پنج 

میلیون تومان برآورد و اعلام می گردد. 
ب( ارزش ششدانگ پلاک ثبتی 152/4282 ق 8 تفکیکی 
مبلغ 1/950/000/000 ریال معادل یکصد و نود و پنج میلیون 

تومان برآورد و اعلام می گردد. 
97/75706/ف

دادورز اجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی کرج - شهرستانی

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت دوم
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7 ورزشی

با گذشت چند ماه از اجرای رسمی قانون 
همچنان  بازنشستگان  کارگیری  به  منع 
حاشیه های اجرای این قانون در فدراسیون 
فوتبال ادامه دارد و دو عضو هیات رئیسه 

حاضر به ترک مسئولیت خود نشده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، اراده فدراسیون 
نشین ها از روز نخست برای حفظ کرسی 
از سایر  تاج و حتی عبور  ریاست مهدی 
بازنشستگان ختم به نتیجه مورد نظر شد. 
ابتدا محمدرضا ساکت دبیرکل بازنشسته 
از سمت خودش کناره گیری کرد، سپس 
در  هم  معینی  و  اصفهانیان  کفاشیان، 
آستانه مجمع از سمت خود کناره گیری 
کردند تا فوتبال به شکل حداقلی به قانون 
تمکین نموده باشد. با این وجود تکلیف 
بهاروند و طالقانی دو عضو هیأت رئیسه و 
البته رؤسای سازمان لیگ و کمیته امور 
استان ها مشخص نشد که ظاهراً در کنار 
به هیچ وجه  و  اند  ایستاده  با قدرت  هم 
حاضر به پذیرش قانون و از دست دادن 

کرسی ریاست نیستند.
توجه  قابل  نکات  از  یکی  وجود  این  با 
مدیریتی  ساختار  چشمگیر  تضعیف 
قدرت  حفظ  هدف  با  فوتبال  فدراسیون 
بازنشسته ها بر  است. در واقع کنار رفتن 
خلاف هدف قانون موجب ورود نیروهای 
توانمند در این حوزه نشده و بالعکس اثرات 

بسیار تلخ و منفی به همراه داشته است.
با  فدراسیون  دبیرکل  ساکت  محمدرضا 
مدیران  از  یکی  انتقادات  تمامی  وجود 
کارآمد و توانمند فوتبال کشور در سال های 
گذشته بوده که به ظاهر با پذیرش قانون 

پرده  پشت  در  و  رفته  کنار  بازنشستگی 
همچنان دارای همان اختیارات قبلی است 
ابراهیم  یعنی  وی  سابق  معاون  که  چرا 
چندان  نه  روزهای  فوتبالیست  شکوری، 
دور یکباره و بدون کمترین تجربه اداری 
به عنوان سرپرست دبیرکلی  و مدیریتی 

انتخاب و معرفی شده است.
بدون  اساسنامه  طبق  که  شکوری  حالا 
سابقه اجرایی و مدیریتی نمی تواند دبیرکل 
بعدی فدراسیون فوتبال باشد همچنان به 
عنوان سرپرست دبیرکلی در این جایگاه 
باقی می ماند تا عملاً ماشین امضای مدیران 
در  جدید  دبیرکل  ورود  با  و  باشد  دیگر 

فدراسیون تقسیم قوا صورت نگیرد!
نیز  بخش ها  سایر  در  جانشین  انتخاب 
جالب توجه است. داوود پرهیزگار جانشین 
علی کفاشیان به عنوان سرپرست کمیته 
که  ای  ناشناخته  گزینه  شد،  فوتسال 
انتصابش اعتراض گسترده اهالی فوتسال 
همان  راستای  در  اما  داشت  همراه  به  را 
عنوان  به  بالا  از  قدرت  اعمال  سیاست 
قرار  جایگاه  این  در  گزینه  مناسب ترین 
استعفای  از  بعد  که  همانطور  گرفت. 
از  که  سهرابی  نام  به  فردی  اصفهانیان 
داوران سابق فوتسال بوده و طبیعتاً سبقه 
لازم برای ریاست کمیته داوران فدراسیون 
کمیته  این  سرپرست  عنوان  به  ندارد  را 

انتخاب شده است.
که  می دهد  نشان  انتخاب ها  مسیر 
فدراسیون مایل به استفاده از شخصیت های 
صاحب تجربه و توانمند در این کرسی ها 
نیست و ترجیح می دهند همچنان اعمال 

قدرت از طریق مثلث اصفهانی ها حتی از 
پشت پرده ادامه داشته باشد. با این وجود 
در حالی که قانون بازنشستگان باید موجب 
چالاکی و پیشرفت در حوزه های مختلف 
باشد در فدراسیون فوتبال قدرت را یک 
جانبه کرده و از ورود هرگونه مدعی جدید 
یا گزینه قدرتمند در سمت های مختلف 

جلوگیری می شود.
رضایت  بین  این  در  توجه  جالب  نکته 
فوتبال  فدراسیون  راضی  همیشه  مجمع 

مجمع  از  قبل  شب  که  اعضایی  است. 
فدراسیون  رئیس  با  خصوصی  نشست 
را  لازم  تفاهم  و  توافق  می کنند،  برگزار 
به منظور برگزاری یک جلسه تشریفاتی 
و نمایشی انجام می دهند و روز بعد همه 
اعضا از همه چیز راضی هستند. در این 
جمع 70 نفره یک نفر از دلایل ناکامی های 
پیاپی تیم های ملی یا این تغییرات عجیب 
فرمایشی  انتصابات  اینگونه  و  نامناسب  و 
غیر قانونی نمی پرسد. یک نفر از انتخاب 

سرپرست دبیرکلی بدون سابقه و برگزیده 
تکلیف  تعیین  یا  سابق  دبیرکل  از سوی 

کرسی دبیرکلی نمی پرسد!
همه می آیند، دور هم ساعتی می نشینند 
می کنند،  رضایت  اظهار  چیز  همه  از  و 
هدایا را می گیرند، ناهار را می خورند و به 
می ماند  آنچه  گردند.  بازمی  شهرهایشان 
سرنوشت فوتبال ایران است که با وضعیت 
موجود همچنان در سراشیبی به حرکت 

خودش ادامه می دهد.

مجمع بی اثرترین رکن است؛

ساختار مدیریت فوتبال درسراشیبی

کنفدراسیون فوتبال آسیا با تغییر زمان 
برگزاری دیدارهای مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا موافقت کرده 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، این خبر را 
الریاضیه منتشر کرده است و  روزنامه 
کنفدراسیون  مسابقات  کمیته  نوشته 
فوتبال آسیا به طور رسمی با تعویق زمان 
برگزاری دیدارهای مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان اسیا موافقت کرده 
است. دلیل این تصمیم حضور تیم های 
قطر و ژاپن به عنوان تیم های میهمان در 
مسابقات کوپا آمریکا است که با حضور 

12 تیم برگزار می شود.
مسابقات جام ملت های آمریکای جنوبی 
از 14 ژوئن تا 7 جولای سال 2019 در 
در  این  می شود.  برگزار  برزیل  کشور 
حالی است که طبق برنامه ای اف سی، 
دور رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان باید روزهای 17 تا 19 ژوئن 
برگشت هم  بازی های  و  برگزار شود 
24 تا 26 ژوئن انجام می شود. با این 
وجود  که  ای  چاره  تنها  ریزی  برنامه 
داشت تغییر در زمان برگزاری بازی های 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا بود. هنوز کنفدراسیون فوتبال آسیا 

در خصوص زمان جدید برگزاری بازی ها 
در این مرحله خبری اعلام نکرده است.

تیم های فوتبال قطر و ژاپن که در تاریخ 
مذکور در کشور برزیل حضور دارند، به 
ترتیب ۳ و 4 نماینده در لیگ قهرمانان 
دارند و اگر قرار باشد بازی های لیگ 
قهرمانان به تعویق نیافتد، نماینده های 
این دو کشور در صورت صعود به یک 
هشتم نهایی، به شدت ضرر می کنند و 
عملا بازی بدون ملی پوش ها برایشان 
ممکن نخواهد بود. السد، الدحیل و الریان 
و کاشیما،  نماینده های قطر هستند 

تیم  اوراوا ردز و کاواساکی  هیروشیما، 
های ژاپنی این تورنمنت هستند.

این خبر البته می تواند خبر خوشی برای 
نمایندگان فوتبال ایران در لیگ قهرمانان 
آنها  که  خاطر  این  به  باشد  هم  آسیا 
می بایست بعد از بازی های لیگ برتر 
تمرینات خود را دنبال می کردند تا در 
صورت صعود از مرحله گروهی در خرداد 
ماه در مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان آسیا به میدان بروند اما با تغییر 
در زمان برگزاری بازی ها اکنون چنین 

ضرورتی برای آنها وجود ندارد.

یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان
 به تعویق افتاد

در ساعاتی که مریم ایراندوست، 
بانوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
ملوان در صفحه شخصی اش از 
هواداران خواست به تیم کمک 
مالی بکنند تا سرپا باقی بماند 
اتفاق شوک آوری هم در تیم 

آقایان رخ داد.
هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مازیار  و  احمدزاده  محمد 
زارع، سرمربی و مربی تیم در 
مدیران  بی توجهی  به  واکنش 
باشگاه به وضعیت تیم از ملوان 
خداحافظی کردند و دیگر قصد 
حضور در تمرینات را ندارند! این 
در حالی است که ملوان بعد از 
آمدن ممی متحول شده و دیگر 

آن تیم قعر جدول نیست و با 
نتایج خوبی که در دور برگشت 
بازی ها گرفته حتی قابل پیش 
بینی است که به جمع تیم های 

بالای جدول بپیوندد.
البته دغدغه مالی همیشه در 
در  جز  داشته  وجود  ملوان 
پوشش  زیر  که  که  روزهایی 
سازمان منطقه آزاد انزلی بود. 
سازمانی که اگر دوباره ملوان 
را زیر چتر حمایتی خود قرار 
دهد می تواند موجب بازگشت 
شود.  برتر  لیگ  به  تیم  این 
خلاصه اینکه اینروزها حال و 
هوای ملوان بارانی است. مریم 
ایراندوست در صفحه شخصی 

اش به هواداران شماره کارت 
تیم  تا هزینه های سفر  داده 
به شهرستان ها مهیا شود و 
تیم مجبور به کناره گیری از 
بازیها نشود. تیم بانوان ملوان 
نیم فصل چند  تعطیلات  در 
بازیکن کلیدی خود از جمله 
داده  دست  از  را  موری  فروغ 
است! وضعیت تیم آقایان ملوان 
هم درحالی بحرانی است که 
نسبت به تیم بانوان در اولویت 
دور  در  سویی  واز  هستند 
برگشت لیگ یک خیلی خوب 

نتیجه گرفته اند.
طبیعتا  وضعیت  این  ادامه  با 
ملوان امیدی برای برنامه ریزی 
به منظور بازگشت به لیگ برتر 
نخواهد داشت. متاسفانه در سال 
های اخیرهمه کسانی که داعیه 
تیمداری داشته اند و به امید 
تامین هزینه های تیم به عنوان 
فوتبال  وارد  خصوصی  بخش 
شده اند و ملوان را تحویل گرفته 
نداشتند.  بساط  در  آهی  اند 
وضعیت اینروزها تیم های ملوان 

گواه این ادعاست.

شوک به ملوان؛ احمدزاده و مازیار
 خداحافظی کردند
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گذشته  به  نباید  می گویند  معمولا 
بازگشت، اما رئال مادریدی که زین الدین 
شباهت  می شود  روبرو  باهاش  زیدان 
چندانی با تیمی که در تابستان ترکش 

کرد ندارد.
برنابئو  با رئال  از تاریخ سازی  زیدان بعد 
موفق  تیم ها  که  دورانی  کرد.  ترک  را 
در  خودشان  قهرمانی  از  می شدند 
تورنمنت اول اروپا دفاع کنند مدت ها بود 
به پایان رسیده بود. از شروع فرمت جدید 
نشده  موفق  تیمی  هیچ  لیگ  چمپیونز 
کند.  فتح  را  این جام  پیاپی  بار  دو  بود 
اما زیدان بالاخره این طلسم را شکست، 
تعداد  واقع  در  بار.  دو  بلکه  بار،  یک  نه 
قهرمانی های او در چمپیونز لیگ بیشتر 
از تعداد سال هایی بود که روی نیمکت 

رئال نشسته بود.
اما اوضاع برای رئال بلافاصله بعد از رفتن 
زیدان به هم ریخت. فصل با شکست در 
سوپرکاپ اروپا برابر اتلتیکو مادرید شروع 
شد و این نتایج دور از انتظار همینطور 
ادامه پیدا کرد تا در نتیجه خولن لوپتگی 
در ماه اکتبر اخراج شود. آمدن سانتیاگو 

سولاری هم دردی را درمان نکرد. رئال 
ال  دو  روز  سه  فاصله  در  او  رهبری  به 
کلاسیکو را باخت تا کوپا دل ری و عملا 
لا لیگا را از دست بدهد. بدتر اما شکست 
4-1 و تحقیرآمیز در برنابئو برابر آژاکس 
عقب  به  را  زمان  انگار  که  تیمی  بود، 

بازگردانده بود.
برای  راهی  هم  فصل  این  زیدان  اگر 
قهرمانی چمپیونز لیگ پیدا کند دیگر باید 
او را یک جادوگر بدانیم. سقوط رئال در 
این فصل همین حالا شمایلی پیشگویانه 
برای زیدان ساخته، مردی که انگار آینده 
و مشکلات پیش رو را دیده بود: »به نظرم 
این زمان درستی برای رفتن است، چون 
بازیکنان نیاز به تغییر دارند«. اما تصمیم 
زیدان مبنی بر ترک رئال فقط به خاطر 
نام  و  میراث  به  او  بلکه  نبود،  بازیکنان 
خودش هم فکر می کرد: »من صد در صد 
مطمئن نیستم که فصل آینده هم بتوانیم 
جام ببریم. وقتی مربی ای با چنین شک 
و تردیدهایی مواجه می شود یعنی وقت 
رفتن است. اگر من مربی فصل آینده رئال 
باشم واقعا نمی دانم جامی می بریم یا نه. 

من نمی توانم وضعیت این فصل در لا لیگا 
و کوپا دل ری را نادیده بگیرم. ما بالا و 

پایین های زیادی داشتیم«.
زیدان همیشه با عنوان بازیکن دید بسیار 
درستی داشت. او در جایگاه مربی هم با 
را  رئال  به همین دیدش مشکلات  اتکا 
پیش بینی کرده بود. تیم او بدل به تیمی 
سن  به  پا  بازیکنان  به  متکی  بود  شده 
گذاشته، تیمی که قادر بود در لحظات 
کلیدی از نبوغ بازیکنانش استفاده کند 
و بازی های بزرگ در راه قهرمانی اروپا را 
ببرد. اما رئالِ زیدان تداوم لازم در لیگ را 
نداشت و تیمی نبود که هر هفته چنین 

نمایش هایی داشته باشد. به همین خاطر 
بود که آن ها لیگ را با فاصله 17 امتیازی 

از بارسلونای قهرمان به پایان بردند.
زیدان به همین دلیل رئال را ترک کرد و 
شاید حالا به همین دلیل احساس کرده 
زمانی درست برای بازگشت است. تصمیم 
زیدان به هیچ وجه یک قمار به حساب 
این  رئال  از  که  انتظاری  تنها  نمی آید. 
از آلاوس در جدول  بالاتر  فصل می رود 
 10 که  تیمی  است،  گرفتن  قرار  لیگ 
امتیاز از آن ها کمتر دارد. حتی سولاری 
هم می توانست به این هدف برسد، چه 
برسد زیدان. در ضمن حالا همه در رئال 

چقدر  زیدان  بدون  زندگی  فهمیده اند 
می تواند سخت و تلخ باشد.

»سطح انتظارات در باشگاه رئال مادرید 
بسیار بالاست. پس من چطور می توانم 
از  داشتیم  که  موفقیت هایی  از  بعد 
بازیکنانم انتظاری بیشتر داشته باشم؟« 
خب حالا دیگر با توجه به فصلی که پشت 
انتظار  می تواند  زیدان  گذاشته اند  سر 
بیشتری از بازیکنانش داشته باشد. بعد از 
هفته ای کابوس وار که دو ال کلاسیکو و 
رویای قهرمانی دیگری در اروپا از دست 
رفت، زیدان به برنابئو برمی گردد تا دوباره 

قهرمان باشگاهش شود.

زمانی درست برای 
بازگشت به برنابئو

انصاری فرد توجه اونیل را جذب کرد
کریم انصاری فرد، مهاجم ایرانی ناتینگهام فارست با در بازی با هال سیتی پایش به 

گلزنی باز شد. مهاجم 28 ساله ایرانی از زمان پیوستنش به ناتینگهام فارست 7 بار 
به میدان رفته است اما منصفانه است که او همیشه به عنوان یک بازیکن جانشین 

عملکرد خوبی داشته است.

با استعفای خبیری از مدیرعاملی باشگاه آلومینیوم اراک موافقت شد
حسین خبیری مدیرعامل باشگاه آلومینیوم اراک هفته گذشته از سِمَتِ خود به دلیل 

برخی مشکلات استعفا کرد و در جلسه شب گذشته هیأت مدیره این باشگاه با این 
استعفا موافقت شد. مشکلات مالی و برخی خواسته های اعضای هیأت مدیره باعث شد 

تا خبیری کماکان بر روی استعفای خود پابرجا بماند.

دروگبا: مورینیو شایسته یک تیم خوب دیگر است
دیدیه دروگبا، مهاجم ساحل عاجی پیشین چلسی که )دوشنبه( 41 ساله شد در 

صحبت هایی درباره تیم آتی ژوزه مورینیو، گفت : ژوزه سرمربی خوبی است و فکر 
می کنم که او شایسته این است که دوباره هدایت یک تیم خوب را بر عهده بگیرد 

و من فکر می کنم که همین طور هم خواهد شد.

AFC اماراتی ها را نقره داغ کرد
کمیته اخلاق کنفدراسیون فوتبال آسیا اماراتی ها را به خاطر برخورد ناشایست 

هواداران این تیم نقره داغ کرد. بر اساس این رأی امارات به پرداخت 150 هزار دلار 
جریمه نقدی و یک بازی رسمی بدون حضور تماشاگر محکوم شد.فدراسیون فوتبال 

امارات باید این جریمه را در طی ۳0 روز پرداخت کند.

فیفا، النصر را برنده دیدار با ذوب آهن اعلام کرد!
هفته دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا ذوب آهن به مصاف النصر عربستان رفت. 

که در نهایت با پیروزی سه بر دو ذوب آهن اصفهان به پایان رسید.سایت فیفای عربی، 
سوتی بدی بعد از این دیدار داشت تا جایی که النصر را برنده این دیدار معرفی کرد و 

نوشت که نماینده عربستان این بازی را  سود خود به پایان رسانده است.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

رسن و طارق به تیم ملی عراق دعوت شدند
فدراسیون فوتبال عراق اسامی بازیکنان دعوت شده به تیم ملی را برای حضور در 

تورنمت دوستانه ۳ جانبه بصره را اعلام کرد. بشار رسن و همام طارق دو بازیکن 
سرخابی ها در لیست عراق حضور داشتند. تیم ملی عراق قرار است در دیداری 

تدارکاتی مقابل سوریه و اردن بازی کند.

پیژک:هفته آینده به تمرینات دورتموند بازمی گردم
ستاره ۳۳ ساله و لهستانی در گفت وگویی با روزنامه پرژگلاد کشورش عنوان 

کرد از هفته بعد در تمرینات زنبورها شرکت می کند. وی اظهار داشت:قرار است 
از هفته بعد در تمرینات باشم.اکنون در سالن بدنسازی حضور دارم و روی قوای 

جسمانی کار می کنم.خوشبختانه وضعیتم خوب است.

افشارزاده:دوست ندارم به استقلال برگردم
مدیرعامل سابق باشگاه استقلال درباره وضعیت آبی پوشان عنوان کرد:بازی های 

استقلال را دنبال می کنم الان آنها تیم خوبی دارند و بازیکنان خوبی گرفته اند، بازی 
آخر را دیدم، اگر چه یک گل زدند اما خوب بازی کردند. افشارزاده در پایان درباره اینکه 

دوست دارد به استقلال برگردد یا خیر گفت: نه دوست ندارم دیگر کافی است.

رحیمی: کریمی به خاطر مشکلاتی نتوانست با ما همکاری کند
رحیمی مدیر عامل استقلال خوزستان در مورد اینکه آیا به صورت صریح می تواند بگوید 

با کریمی همکاری دارند یا نه، گفت:  خیر هنوز اتفاقی نیفتاده است. چیزی به صورت 
قطعی مشخص نیست امیدوارم مسئولان، پیشکسوتان و هواداران از ما حمایت کنند تا 

استقلال خوزستان در این شرایط سخت سر بلند بیرون بیاید. 

آمادگی سوریه برای دیدار با امیدهای ایران
در حالی که حدود 10 روز به آغاز مسابقات مرحله مقدماتی قهرمانی زیر 2۳ 

سال فوتبال آسیا و انتخابی بازی های المپیک باقی مانده فدراسیون فوتبال سوریه 
در مکاتبه با فدراسیون فوتبال ایران خواستار انجام یک مسابقه تدارکاتی برابر 

شاگردان کرانچار شده است.


